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To: 5120 IEEE mins.IEE)EEE minws nl]
)From: LH 5.1.2e

Sent: Sun 10/18/2020 5:07:17 PM

Subject: RE: Aanvraag steun Defensie

Received: Sun 10/18/2020 5:07:17 PM

Tk kan de uitkomst voorspellen: dat gaat Defensie absoluut niet doen. Ze leveren geen grote aantallen mensen, dat is een

vaak terugkerend misverstand. Ze springen alleen in voor complementaire rollen en functies die civiel lastig te krijgen zijn
en bovendien alleen tijdelijk van aard zijn.

NB Ik vind het meer dan teleurstellend dat de werkgevers feitelijk hun aanbod van hulp vertalen naar een hulpverzoek aan

Defensie. Kan er niet aan wennen, het is gewoon niet in de haak. Werkgevers verwijten overheid de boel niet op orde te

hebben, bieden hulp aan maar vragen vervolgens de overheid om het toch maar zelf op te lossen. Dat 1s toch geen manier

van doen?

5.1.2e

MT-lid Programmadirectie Covid-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
5.1.2¢

IEEEDI @minvws.nl
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE CEETEN 0invws.ol>
Datum: zaterdag 17 okt. 2020 7:25 PM

Aan: ) @minvws.nl>

Kopie: ) (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Aanvraag steun Defensie

Ik ken de route. 140 militairen in eerste fase en 900 daarna. Ik vind t erg heftig.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEE BEET ins.
Datum: zaterdag 17 okt. 2020 4:51 PM

Aan: <JEHECI 7) m invws.nl>
Kopie: ; ) <BR (minvws.nl>

Onderwerp: FW: Aanvraag steun Defensie

Dit is de aanvraag, hij had een verkeerd mailadres gebruikt.

Wellicht loopt er iemand rond bij de Catshuissessie van Defensie?

Zelf heb ik in mijn VWS tijd prettig gewerkt metlBEEDus zo nodig ga ik haar steun vragen.

Aangezien ik niet ingevoerd ben in Marjolein en dat systeem niet beheers laat ik dat aan jou.

Als je het liever hebt dat ik het doe, ook oke.

Groet,

van: IEEE EEE oi com>

Verzonden: zaterdag 17 oktober 2020 16:28

Aan:IEE)<BREE© rinvws.nl>



959507

Onderwerp: Fwd: Aanvraag steun Defensie

Nogmaals, volgens mij zat er een fout in het gebruikte mailadres

Begin doorgestuurd bericht:

Van: @gmail com>

Datum: 16 oktober 2020 om 17:58:35 CEST

@VWS nl>
@minvws.nl>, @mindef.nl>,

<Bad(@vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: Aanvraag steun Defensie

Zoals besproken, bijgaand de aanvraag voor defensiesteun voor het opzetten van de sneltest straten. Deze is

opgesteld binnen ons VNO/NCW team in overleg met Defensie, maar moet bij Defensie nog wel de

besluitvorming doorlopen. Ook het LOCC die al dit soort verzoeken codrdineert weet dat dit eraan komt. De

aanvraag valt onder de bestaande bestuurlijke afspraken over civiel-militaire samenwerking zoals die in alle

veiligheidsregio’s veelvuldig worden gebruikt.

Mijn verzoek aan jou is om deze aanvraag namens MinVWS in te dienen via het LOCC (zie aanvraag). De
Minister hoeft hem niet persoonlijk te tekenen. dat zou jij of de betreffende DG ook namens hem kunnen

doen. Het zou mooi zijn als deze vandaag nog door kon worden gestuurd zodat we de voorbereidingen
kunnen starten.

De contactpersoon bij Defensie is de| ste het geval er vragen zijn over
het traject van indiening, maar je kunt mij natuurlijk ook altijd benaderen.

Hartelijke groet


